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Nuorisovaltuuston kokous 

Aika ke 10.11.2021 klo 16

Paikka Mansikkalan koulukeskus, luokka C201
 

Läsnä Lassi Huuskonen, puheenjohtaja Mansikkalan koulukeskus
Jeera Pulkkinen Ohjaamo

Mariella Lamberg Vuoksenniskan koulukeskus
Veeti Monthan Vuoksenniskan koulukeskus 
Maria Pettinen Vuoksenniskan koulukeskus
Ilona Rääpysjärvi Kosken koulukeskus poistui 18.01
Maija Ikävalko Kosken koulukeskus poistui 17.55
Hilda Strömberg Itä-Suomen koulu 
Anja Kalenius Mansikkalan koulukeskus
Ava-Isabella Löyskä Mansikkalan koulukeskus 
Eemeli Solonen Imatran yhteislukio
Meri Harinen, sihteeri Imatran yhteislukio
Tomi Pitman Imatran yhteislukio poistui 16.57
Santtu Pettinen Saimaan ammattiopisto Sampo 
Eetu Tarkiainen Saimaan ammattiopisto Sampo
Taimi Oinonen Saimaan ammattiopisto Sampo 

poistui 18.01

Muut osallistujat

Heikki Laine Viestintäasiantuntija, 
Imatran kaupunki 

Hannariikka Linnavuori Nuvan ohjaaja
Imatran kaupunki

Niina Kupiainen Nuorisopalvelut,
Imatran kaupunki
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1. Kokouksen avaaminen
Kokous avataan ajassa 16.28. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja on tarkastettu.

4. Oppilaaksiottomallin esittely ja lausuntopyyntö

Varhaiskasvatuspäällikkö Minna Leinonen esittelee oppilaaksiottomallin. Nuorisovaltuusto antoi 
seuraavan lausunnon liittyen uuteen oppilaaksiottomalliin:

Nuorisovaltuusto on yksimielisesti sitä mieltä, että ryhmäkokojen pienentäminen on positiivinen 
uudistus. Nuorisovaltuusto ehdottaa harrastuskriteerin lisäämistä oppilaaksiottomalliin etenkin 
vanhempien oppilaiden oppilaaksiottoa harkittaessa.  

5. Poissaolomallin lausunnon anto edellisellä kerralla tapahtuneen esittelyn perusteella

Nuorisovaltuusto antoi seuraavan lausunnon liittyen Eksoten uuteen 
poissaolomalliluonnokseen:

Nuorisovaltuusto on yksimielisesti uuden poissaolomalliluonnoksen kannalla. Mallissa on 
monipuolisesti, yksilöllisesti ja joustavasti otettu huomioon mahdolliset poissaoloihin liittyvät 
syyt ja poissaolojen ratkaisemiseen liittyvät ratkaisut ja toimintamallit.

6. Nuorisopalvelujen puheenvuoro Niina Kupiainen

Ensi vuoden lisämääräraha

Niina Kupiainen esitteli nuorisovaltuustolle nuorisopalvelujen ehdotuksen määrärahojen 
käytöstä. Nuorisovaltuusto alustavasti hyväksyy lisämäärärahojen käyttökohteet. 
Nuorisovaltuusto kannattaa imatralaisten nuorten aktivoimista tapahtumien ideoinnissa ja 
lisämäärärahojen käytössä.

7. Somenäkyvyys ja vastuuhenkilöt

Nuorisovaltuuston somevastaaviksi valitaan Maija Ikävalko ja (Jeera Pulkkinen). Sosiaalisessa 
mediassa pyritään toimimaan aiempaa aktiivisemmin. 

8. Skeittimahdollisuus Mikonpuistoon

Skeittimahdollisuus Mikonpuitoon todennäköisesti toteutetaan kaupungin liikuntapaikkoihin 
tarkoitetuista määrärahahoilla eikä niitä tarvitse kustantaa nuorisopalvelujen lisämäärärahasta. 
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Skeittipuistoon ehdotettua välineistöä:

- Skedeflatti eli betonilla tehty taso

- Skeittiramppeja

- Halfpipe

- Parkour-ihmisten puolesta uuden parkouralueen rakentaminen

- Flatbar eli matala kaide

- Hyvä valaistus

- Valvontakamerat tai muu valvontajärjestelmä

Mikonpuistoa pidetään hyvänä paikkana. Niina Kupiainen vie toiveita eteenpäin 

9. Parkkitilan puute ja yläkoululuokkien ilmanvaihto Mansikkalan koulukeskuksessa

Nuorisovaltuusto ehdottaa Mansikkalan koulukeskusta ympäröivien alueiden parkkitilojen 
laajentamista, sillä nykyinen ratkaisu koetaan toimimattomaksi. Sampon parkkipaikkoja ehdotetaan 
laajennettaviksi. 

10. Muut asiat

a. virkakummit

Keskusteltiin virkakummitilanteesta. Otetaan asia uudelleen esille, kun uudet palvelu- sekä 
hallinto- ja strategiajohtajat ovat aloittaneet viroissaan.

b. podcast

Tehdään uusia podcasteja. Santtu ja Lassi ideoivat.

c. koulutuksen ajankohta ja paikka

       Koulutusasia päätetään whatsapp-keskustelun perusteella myöhemmin.

11. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 18.18.


